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Valtuutettu Bodil Lund on tehnyt valtuustoaloitteen Porvoon 
kieliohjelman päivittämisestä. Lund toteaa Porvoon olleen 
edelläkävijä, kun Porvoon kaupunginvaltuusto hyväksyi kieliohjelman 
vuonna 2010. Lund perustelee kieliohjelman uudistamisen tarvetta 
ajan kulumisen ohella viittaamalla Porvoon ruotsinkielisten osuuteen, 
joka on laskenut hieman alle 30 %. Tätä rajaa on tutkijoiden 
keskuudessa yleensä pidetty kriittisenä tarkasteltaessa palveluiden 
tarjontaa kummallakin virallisella kielellä.  
 
Porvoon kaupunginhallitus on päättänyt 20.01.2025 nimittää 
työryhmän valmistelemaan kieliohjelman päivittämistä. Työryhmään 
kuuluu luottamuskenkilöitä ja viranhaltijoita. Aloitteen tehnyt 
valtuutettu Lund on yksi työryhmän jäsenistä. Työryhmä on 
kokoontunut kolme kertaa ja se on asettanut tavoitteekseen uuden 
kieliohjelman tuomisen päätettäväksi kuluvan kevään aikana. 
Työryhmä on ottanut työnsä lähtökohdiksi aloitteessa esitetyt 
näkökohdat kieliohjelman uudistamisen tarpeesta. Valmisteltavan 
kieliohjelman keskeisin sisältö koskee Porvoossa 
vähemmistökielenä olevan ruotsin kielen aseman turvaamista 
samalla kuin siinä otetaan huomioon aikaisempaa enemmän 
lisääntyvän monikielisyyden asettamat tarpeet kaupungin 
palveluiden tuottamisessa.  
 
Liite 
valtuustoaloite 14.5.2021 
 
Kaupunginjohtaja 
Kaupunginhallitus päättää antaa yllä olevan esityksen 
vastauksenaan Bodil Lundin valtuustoaloitteeseen ja lähettää 
vastauksen tiedoksi kaupunginvaltuustolle. 

 
   
 


